



Jacob Harding

Counsel

Los Angeles
+1 213-615-1753

Shanghai

Jacob Harding是美国温斯顿律师事务所洛杉矶分所的诉讼部法律顾问。他就涉及美国和中国的跨境事务，提供对中国法律、合规和商业惯例的实用见解。Jacob在与中国相关的法律事务方面拥有丰富的经验，曾协助众多跨国公司在中国进行仲裁和诉讼，以及与数据安全、反贿赂和国际贸易有关的合规与调查。此外，他就中国的知识产权、税收和劳动事务方面有丰富的经验。

Jacob represents multinational clients in litigation, arbitration, and regulatory matters, including government and internal investigations and international trade advisory. His litigation practice has included securities-related litigation and complex commercial litigation, as well as international arbitration before CIETAC and litigation matters in China and Hong Kong. Jacob has conducted numerous internal investigations in China and the U.S., including investigations related to shareholder demands in the U.S., carbon-copy investigations of multinational companies after FCPA settlements, and annual internal investigations for multinational companies.

Jacob also advises companies on U.S. trade compliance, including anti-dumping and countervailing duties and the Uyghur Forced Labor Protection Act.

关键事项

Some of the experience represented below may have been handled at a previous firm.

- 代表一家欧洲公司应对其中国分销商在中国和香港的仲裁和诉讼。
- 代表一家跨国制药公司对其可能涉及腐败和不合规的中国管理层进行内部调查。
- 代表一家在纽交所上市的中国企业进行跨国数据合规审查和整改。
- 代表一家跨国汽车零部件公司就涉及当地雇员与供应商关系举报投诉进行内部调查。
- 代表一家跨国科技公司应对中国政府的反腐败调查。
- 代表一家跨国医疗器械公司对其高级管理人员的不当行为及潜在的税务合规问题进行内部调查。
- 代表一家美国钢铁制造商应对中国政府的反洗钱调查。
- 代表一家中国跨国公司为新投资而重组其组织架构。

Recent Experience

Secured Settlement for Fox on Brink of Trial in High-Profile Defamation Litigation Brought by US Dominion Voting Systems

表彰

- Recognized as a Mondaq Thought Leading Author for FinTech – China, Mondaq Autumn 2022 Awards

活动

- Member – American Chamber of Commerce Shanghai
- Committee Member – Shanghai International Football League
- Member – International Association of Privacy Professionals

资格认证

学历

Jacob于2000年获得爱达荷大学的理学学士学位，并于2014年获得加利福尼亚大学洛杉矶分校的法学博士学位。Jacob能讲流利的普通话。

执业资格

- California

语言能力

- Mandarin

Related Insights & News

演讲

- “中国的新出口管制法：对日益紧张的美中贸易关系的启示”，温斯顿在线研讨会，2020年
- “国际刑事司法协助法之后的跨境合规”，2019年度中国合规周：反腐败与合规会议，上海，2019年
- “美国司法部的中国倡议”，2019年中国跨境合规圆桌会议，上海，2019年
- “美国出口管制和美国诉讼”，江苏CCIP和中国商务部，2018年3月
- “全球数据合规”，IAS会议 2017，北京，2017年

WEBINAR

International Trade 2023 Year In Review and Predictions for 2024

JANUARY 4, 2024

BLOG

China's CAC Changes Course on Cross-Border Transfers with Draft Regulations

OCTOBER 5, 2023

BLOG

The Long Reach of China's Anti-Monopoly Law

OCTOBER 4, 2023

BLOG

China's Amended Civil Procedure Law Expands Jurisdiction Over Foreign Disputes

OCTOBER 3, 2023

BLOG

Chinese E-Commerce Company Sues Amazon Europe Under China's Anti-Monopoly Law

OCTOBER 2, 2023

BLOG

Mobile Apps Seeking to Operate in China Must Conduct Filings with the MIIT Before April 2024

SEPTEMBER 12, 2023

BLOG

China Places Export Controls on Raw Materials Used in Semiconductor Manufacturing

JULY 10, 2023

BLOG

China's Regulations on Cross-Border Transfers of Personal Information Now in Effect

JULY 6, 2023

NEWS

2022 Pro Bono Impact Report

MAY 1, 2023

CLIENT SUCCESS

Winston Acts as Lead Trial Counsel for Fox News and Fox Corp. in US Dominion Voting Systems Defamation Cases, Settling Matter on Brink of Trial

APRIL 18, 2023

RECOGNITIONS

Winston Advises on *IJGlobal's* 2022 Deals of the Year

MARCH 20, 2023

BLOG

China Adds Lockheed Martin and Raytheon Missiles & Defense to the Unreliable Entity List

FEBRUARY 17, 2023

能力

Litigation/Trials

International Arbitration

ITC – Section 337

白领和监管辩护及调查

Privacy & Data Security

International Trade

Technology, Media & Telecommunications